

Bonjour à tous,

Il me fait plaisir de vous inviter à la première classe de maître de 2019. Vous pouvez chanter ou jouer la pièce qu'il plaira. Il y sera discuté de comment se définir comme artiste et une activité interactive de perfectionnement y sera incluse.

Pour m'aider à financer la salle, une contribution volontaire est suggérée. Si vous souhaitez manger ou vous sucrer le bec, il y aura de la nourriture offerte en échange d'une contribution volontaire additionnelle.

Informations générales:

30 mars 2019

18h à 20h

Casa Obscura

4381 Avenue Papineau, Montreal, QC H2H 1T7

<https://maps.app.goo.gl/uQdwi>

Habillement:

Tenue de ville

Chargez et apportez vos caméra et cellulaire. Le concert sera enregistré.

Nourriture:

Sandwich

Salade

Gâteau

Boissons gazeuses et jus

Hello everyone,

I am pleased to invite you to the first master class of 2019. You can sing or play the piece that will please. It will discuss how to define itself as an artist and an interactive development activity will be included.

To help me finance the room, a voluntary contribution is suggested. If you want to eat or sweeten your mouth, there will be food available in return for an additional voluntary contribution.

General informations:

March 30, 2019

18h to 20h

Casa Obscura

4381 Papineau Ave, Montreal, QC H2H 1T7

<https://maps.app.goo.gl/uQdwi>

Clothing:
City outfit

Charge and bring your camera and cell. The concert will be recorded.

Food:
Sandwich
Salad
Cake
Soft drinks and juice